
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 28.11.23 kl. 18 - 21. 

Vi starter med at spise lidt mad sammen kl. 18.00 

Mange tak for mad;-) 

1. Siden sidst 

20 minutter 
Formål: Vidensdeling 

- Lade standere Stubbæk – status 

Halinspektøren er blevet kontaktet og der kommer 

ladestandere op ved hallens parkeringsplads. 

- Skolekøkken – status 

Regeringen har budgetteret 2,6 milliarder kroner 

til renovering af faglokaler på landets skoler. Det 

betyder, at Stubbæk Skole vil blive tildelt ca. 2 

millioner kroner. Størstedelen af disse midler 

planlægges brugt til et nyt madkundskabslokale. 

- Forbedringer bygninger, legeplads og 

udeområder. 

Ny støttemur, ny redegynge, nyt legetårn ved sfo, 

renovering af multibane ved sfo, indkøb af 

robotplæneklippere (5-årig investeringsperiode), 

reparation af gulv i den gamle bygning, fugtskade i 

loft ved glasgang – nyt loft forventes. 

- Temaaften – se bilag 

Tidspunktet gør, at mange er forhindret. 

- Nyt fra formandsmøde 

Desværre var indkaldelsen til Stubbæk ikke blevet 

sendt, så vi var ikke med. 

På mødet blev det bl.a. debatteret hvordan man 

gerne vil bruge debatmødet med det politiske 

udvalg. 

Det blev også igen diskuteret om 

tildelingsmodellen er rigtig. 

Formandsnetværket mødes fire gange årligt. 

- Andet? 

Forslag til et ”åbent skolebestyrelsesmøde” med 

henblik på at erhverve nye medlemmer. 

2. Nyt fra elevråd 

15 minutter 
Formål: Vidensdeling 



 

Elevrådet har været rundt og spørge klasserne om, hvad 

de godt kunne tænke sig, at pengene fra sponsorløbet 

skulle gå til. Der er kommet rigtig mange bud, både 

realistiske og urealistiske. Nogle bud går på at optimere 

miljøerne. Forslag til at handle genbrugsmøbler. 

Gode tilbagemeldinger fra juleklipsdag og 

bedsteforældrenes besøg. Godt for vores fællesskab. 

Forslag til at bedsteforældre kunne komme og bidrage til 

undervisning og læring. 

 

3. Henvendelse fra 
hallens bestyrelse 

omkring snerydning. 
20 minutter 

 

Formål: Vidensdeling og til beslutning 
 

Hallens bestyrelse ønsker, at vi deles om 
udgifterne til snerydning af hallens P-plads – 

herunder også saltning ved is.  
Vi beslutter, at der indledes et samarbejde og at 

fordelingen eksempelvis kan være 50/50 eller 40/60. 
Skoleleder og bestyrelsesformand arbejder videre med 

den endelige løsning.  
LILLE PAUSE  

4. Til godkendelse 
20 minutter 
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Budget 24 – se bilag 

Efter en grundig gennemgang blev budgettet godkendt 

af bestyrelsen. 

5.  Reform af 

folkeskoleloven 

20 minutter 
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Der udleveres en oversigt på mødet, som giver et 

godt overblik over, hvad regeringen påtænker, 

- Fysiske rammer. 

- Bevægelse og projektopgave er ikke obligatorisk. 

- Efteruddannelse i specialpædagogik 

- Meritlærer 

- Flere valgfag 

- 9 ud af 10 undervisningsmål fjernes 

- Teknologifag kommer til 

- Praktikordning 



 

- Skolebestyrelsen skal være med til at bestemme 

principperne for AULA. 

- Mulighed for at lokale kræfter/personer kan 

indtræde i bestyrelsen. 

- Større frihed til skolebestyrelserne for at profilere 

sig selv. 

- Bedre mulighed for udsat skolegang 

- Bedre overgang fra børnehave til skole 

- Mulighed for lærere og pædagoger for at blive 

tilkoblet et psykologstudie. 

6. Punkter til næste 

møde 

Næste møde er tirsdag den 16. januar 2024 

- Valg til skolebestyrelse. 

7. Eventuelt - En snak om hvorvidt man kan ensrette 

kørselsretningen ved vores østlige 

parkeringsplads. 

- En snak om at flytte terminsprøverne til januar – 

flere fordele. 

- ”Komme og Gå” funktionen på AULA fungerer 

rigtig godt i forhold til ferieplanlægning i SFO. 

 

 

 

 

 

 

Mvh. 
 

Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 


